
PROTOKÓŁ Nr XXI/1/2007 
 
z XXI sesji Rady Miasta Rzeszowa zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  
(Dz. U. Nr 142 z 2001r., poz. 1591 z późn. zm. ), odbytej w dniu 7 grudnia 2007r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Miasta Rzeszowa przy ul. Rynek 1 /Ratusz/. 
 
        Na ustawowy skład 27 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności 26 radnych, co 
stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności stanowi załącznik nr 1 
do protokołu/.  
 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia XXI 
sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady.  
 
Powitał radnych oraz: 
- Pana Tomasza Kamińskiego – Posła na Sejm RP, 
- Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Henryka Wolickiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Marcina Stopę – Sekretarza Miasta Rzeszowa, 
/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
- Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek organizacyjnych 
Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem, 
- przedstawicieli prasy, radia i telewizji,  
- przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno – zawodowych, a także przybyłych  
mieszkańców Miasta /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że sesja zwołana 
została na wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa /wniosek stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu/ na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 
(Dz. U. Nr 142 z 2001r., poz. 1591 z późn. zm.), a proponowany porządek obrad XXI sesji 
Rady Miasta Rzeszowa przedstawia się następująco: 

1. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Tyczyn /druk nr         
XXI/1/2007/. 

2. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głogów Małopolski /druk 
nr XXI/2/2007/. 

3. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Łańcut /druk nr 
XXI/3/2207/. 

4. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007r. /druk nr XXI/4/2007/. 
5. Uchwała w sprawie wystawienia weksla własnego in blanco /druk nr XXI/5/2007/. 

 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Prezydent Miasta, 
wnioskodawca zwołania dzisiejszej sesji, zaproponował rozszerzenie porządku obrad o: 
 

1. Uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do wspólnej realizacji 
przedsięwzięcia polegającego na rezerwacji częstotliwości radiowych zakresu 3,6-3,8 
dla obszaru przetargowego 09.1 w województwie podkarpackim. 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


2. Uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do wspólnej realizacji 
przedsięwzięcia polegającego na rezerwacji częstotliwości radiowych zakresu 3,6-3,8 
dla obszaru przetargowego 09.2 w województwie podkarpackim. 

 
Radny pan Zdzisław Daraż – Przewodniczący Komisji Ekonomiczno – Budżetowej Rady 
Miasta Rzeszowa - zapytał, kiedy zostanie rozpatrzony wniosek w sprawie odznaczenia 
„Zasłużony dla Miasta?” 
 
Radny pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - odpowiedział, iż ma 
nadzieję, że uda się to rozważyć jeszcze w grudniu. 
 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
      Wniosek o uzupełnienie porządku obrad o uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy 
Miasto Rzeszów do wspólnej realizacji przedsięwzięcia polegającego na rezerwacji 
częstotliwości radiowych zakresu 3,6-3,8 dla obszaru przetargowego 09.1 w województwie 
podkarpackim, został przyjęty: „za” głosowało 20 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
      Wniosek o uzupełnienie porządku obrad o uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy 
Miasto Rzeszów do wspólnej realizacji przedsięwzięcia polegającego na rezerwacji 
częstotliwości radiowych zakresu 3,6-3,8 dla obszaru przetargowego 09.2 w województwie 
podkarpackim, został przyjęty: „za” głosowało 20 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Porządek obrad po zmianach obejmował: 
 

1. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Tyczyn /druk nr         
XXI/1/2007/. 

2. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głogów Małopolski /druk 
nr XXI/2/2007/. 

3. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Łańcut /druk nr 
XXI/3/2207/. 

4. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007r. /druk nr XXI/4/2007/. 
5. Uchwała w sprawie wystawienia weksla własnego in blanco /druk nr XXI/5/2007/. 
6. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do wspólnej realizacji 

przedsięwzięcia polegającego na rezerwacji częstotliwości radiowych zakresu 3,6-3,8 
dla obszaru przetargowego 09.1 w województwie podkarpackim. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do wspólnej realizacji 
przedsięwzięcia polegającego na rezerwacji częstotliwości radiowych zakresu 3,6-3,8 
dla obszaru przetargowego 09.1 w województwie podkarpackim. 

 
 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 
 
Ad. 1, 2,3. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa 
przedstawiła projekty uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Tyczyn,  
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w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głogów Małopolski oraz  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Łańcut ( projekty uchwał wraz  
z uzasadnieniem stanowią kolejno załączniki nr 5, 6 i 7 do protokołu ). 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, że 
Komisja Ekonomiczno – Budżetowa Rady Miasta Rzeszowa jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. 
 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
      Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Tyczyn, została przyjęta 
jednogłośnie ( 19 głosów „za” ). 
      Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głogów Małopolski 
została przyjęta jednogłośnie ( 20 głosów „za” ). 
      Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Łańcut została przyjęta 
jednogłośnie ( 20 głosów „za” ). 
 
 
Ad. 4. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007r. Projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Wyjaśniła, że 
przedstawione zmiany w budżecie Miasta na 2007 rok są ściśle związane  
z wcześniej przyjętymi prze Radę uchwałami. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, że 
Komisja Ekonomiczno – Budżetowa Rady Miasta Rzeszowa jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
     Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. została przyjęta 
jednogłośnie ( 20 głosów „za” ). 
 
 
Ad. 5. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa 
przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wystawienia weksla własnego 
in blanco. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
Komisja Ekonomiczno – Budżetowa Rady Miasta Rzeszowa jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
      Uchwała w sprawie wystawienia weksla własnego in blanco została przyjęta 
jednogłośnie ( 20 głosów „za” ). 
 
 
Ad. 6,7. 
 
Pan Lesław Bańdur – Dyrektor Biura Obsługi Informatycznej i Telekomunikacyjnej 
Urzędu Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawił projekty 
uchwał 1) w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do wspólnej realizacji 
przedsięwzięcia polegającego na rezerwacji częstotliwości radiowych zakresu  
3,6-3,8 dla obszaru przetargowego 09.1 w województwie podkarpackim, oraz 2) w sprawie 
przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do wspólnej realizacji przedsięwzięcia polegającego na 
rezerwacji częstotliwości radiowych zakresu 3,6-3,8 dla obszaru przetargowego 09.2  
w województwie podkarpackim ( projekty uchwał wraz z uzasadnieniami stanowią kolejno 
załączniki nr 10 i 11 do protokołu ). 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - otworzył dyskusję. 
 
 
Radny pan Zdzisław Daraż – Przewodniczący Komisji Ekonomiczno – Budżetowej Rady 
Miasta Rzeszowa – powiedział: „Chciałbym przekazać, że spotkaliśmy się w gronie 
fachowców, którzy zajmowali się tą problematyką i są pełni podziwu dla odwagi Pana 
Prezydenta, że podjął taką inicjatywę oraz dla mądrości Rady Miasta za wsparcie inicjatywy 
dotyczącej rozwoju sieci szerokopasmowej. Dziwię się, że rektorzy nie doceniają tego, jaka  to 
jest wielka pomoc dla uczelni”. 
 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - dodał: „istotnie miałem 
przyjemność gościć wspólnie z Panem radnym Andrzejem Decem na konferencji fachowców 
od public relations, którzy mówili, że Rzeszów jest już znany z tego projektu  
w całej Polsce”. 
 
 
 
 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do wspólnej realizacji 
przedsięwzięcia polegającego na rezerwacji częstotliwości radiowych zakresu 3,6-3,8 
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dla obszaru przetargowego 09.1 w województwie podkarpackim została przyjęta 
jednogłośnie ( 21 głosów „za” ). 
 
Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do wspólnej realizacji 
przedsięwzięcia polegającego na rezerwacji częstotliwości radiowych zakresu 3,6-3,8 
dla obszaru przetargowego 09.2 w województwie podkarpackim została przyjęta 
jednogłośnie ( 21 głosów „za” ). 

 
 
 
Na zakończenie pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – 
powiedział: „ Chciałbym przywitać Pana Posła Tomasza Kamińskiego, który przywiózł dobrą 
informację, iż na Komisji Finansów przeszła dzisiaj poprawka przewidująca 30 mln złotych 
dla obwodnicy północnej Rzeszowa”.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - przekazał również 
komunikat dotyczący oświadczeń lustracyjnych o następującej treści: „14 września 2007r. 
weszła w życie zmiana ustawy z dnia 18 października 2006r. o ujawnianiu informacji  
o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z lat 1944-1990 oraz treści tych 
dokumentów. O ustawowym obowiązku złożenia oświadczenia dotyczącego pracy lub służby 
w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia  
22 lipca 1944r. do dnia 31 lipca 1990r. zostaniecie Państwo powiadomieni przez organ 
właściwy do dokonania tych czynności, tj. przez wojewodę. Skutkiem niezłożeni oświadczenia 
lustracyjnego w terminie jest pozbawienie z mocy prawa pełnionej funkcji publicznej. Termin 
mija po 3 miesiącach od momentu potwierdzenia przez Państwa odbioru tej informacji. Nie 
dotyczy to tych radnych, którzy urodzili się po 1972r.” 
 
 
Na XXI sesji Rady Miasta Rzeszowa zostały podjęte następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr XXI/350/2007 -  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Tyczyn. 

2. Uchwała Nr XXI/351/2007 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Głogów Małopolski. 

3. Uchwała Nr XXI/352/2007 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Łańcut. 
4. Uchwała Nr XXI/353/2007 - w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007r. 
5. Uchwała Nr XXI/354/2007 - w sprawie wystawienia weksla własnego in blanco. 
6. Uchwała Nr XXI/355/2007 - w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do 

wspólnej realizacji przedsięwzięcia polegającego na rezerwacji częstotliwości 
radiowych zakresu 3,6-3,8 dla obszaru przetargowego 09.1 w województwie 
podkarpackim. 

7. Uchwała Nr XXI/356/2007 - w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do 
wspólnej realizacji przedsięwzięcia polegającego na rezerwacji częstotliwości 
radiowych zakresu 3,6-3,8 dla obszaru przetargowego 09.1 w województwie 
podkarpackim. 

 
 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku  
z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia XXI sesji Rady Miasta 
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Rzeszowa zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa, na podstawie art. 20 ust. 3 
ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym. 
Obrady trwały od godz. 15.00 do godz. 15.30. 
 
Na tym protokół z XXI sesji Rady Miasta Rzeszowa zakończono. 
 
 
Protokołowała: 
 
Marta Perlak 
 
 
 
 
 
 
Sprawdził: 
 
                Dyrektor  
Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 
         Mirosław Kubiak 
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